
 
 

www.cdaborne.nl                                           Pagina 1 van 1                                            info@cdaborne.nl  
 

         Borne 05-10-2021 vs.2 
 
Voorzitter, 
Voor ons ligt het raadsvoorstel om Wensen en bedenkingen te uiten m.b.t. de leverings- en 
verwerkingsovereenkomst Twence. 
Voorzitter zo ver zijn we als CDA nog niet. Er zijn te veel vragen en onzekerheden die eerst 
beantwoord moeten worden voordat we hier echt iets van kunnen vinden.  
Enkele vragen die bij ons en vele anderen waarschijnlijk spelen zijn: 

• Hoe staat het nu echt met de quasi-inhouse regels? Als we dan stukken lezen van juristen 
waarin over aannames gesproken wordt geeft ons dat geen echt vertrouwd beeld. 

• Hoe zit het nu met de tarieven? Waarom geeft de AVR aan dat zij de verwerking goedkoper 
kunnen, ondanks het feit dat een werkgroep naar de kosten hebben gekeken. 

• Er zijn door de heer Graafhuis documenten opgevraagd en hier wou de wethouder de 21e 
september niet op antwoorden en tevens gaf hij aan dat hij deze documenten ook niet ging 
bekijken/lezen. Dat is erg jammer omdat dit onzes inziens wel vragen oproept. 

• Hoe zit het nu met de CO2 uitstoot? 
• Willen we als gemeente Borne verder met Twence? 

 
Heeft de wethouder zich niet te slaafs gehouden aan de wensen van Twence? 

 
 Al met al genoeg vragen om eerst een antwoord op te krijgen om daarna de juiste wensen en 
bedenkingen te uiten. Dus hierbij dan ook de vraag aan de andere fracties, hoe zij erin staan. 
 
Soms is lachen de beste manier om je tanden te laten zien  
        Loesje 
 
Voorzitter, tot zover. 
 


